
Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 30/2023

Aika: 14.11.2023 Paikka: Otakaari 4, Huone 203b
kello 12:00 02150 Espoo

Läsnä: Aino Tornivaara (puheenjohtaja) Rasmus Kontio
Vilma Martti Maiju Koponen
Sofia Ahola Miika Luhtamäki (S 6.2.)
Elias Pasanen Aino Ylänne
Tommi Karvonen Elias Peltola (sihteeri)
Ella Koivisto Aino Juvakka (S 5.)

1. KOKOUKSEN AVAUS
1.1. Tornivaara aloitti kokouksen ajassa 12:03.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
2.1. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
3.1. Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
4.1. Hyväksytään edellisen kokouksen pöytäkirja.

5. ILMOITUSASIAT JA POSTI
5.1. Koponen ilmoitti, että kiltahuoneella on Saksasta tuotu saksalaisen

rakennustekniikan killan hieno t-paita ja kangaskassi.
5.2. Ahola kertoi, että kiltalaisen tuomat omenat olivat hyviä.

6. JÄSENASIAT
6.1. Uudet jäsenet

Päätös: Hyväksytään liitteenä (Liite 1) olevat uudet jäsenet.
6.2. Raadin palaute

Raati on saanut suullista palautetta 3+ saunasta. Palautetta tuli
vaihto-opiskelijoista, joita oli tapahtumassa paljon ja tämä vaikutti osallistujien
mielestä tapahtumaan, jossa kuvittelisi tapaavansa vanhoja kiltakavereita.
Vaihto-opiskelijat voivat olla neljännen vuoden opiskelijoita, mutta killassa he
ovat olleet alle 3 vuotta.
Tapahtumajärjestäjien osalta oli positiivista, että tapahtumaan oli kiinnostusta
ja ilmoittautuminen täyttyi.
Raati kiittää palautteesta, joka otetaan huomioon tulevien tapahtumien
suunnittelemisessa.

Raati on saanut nettisivujen kautta palautetta.
110 aitojen tuloksia ei löydy nettisivuilta.
Kilta ei järjestänyt kyseistä tapahtumaa, joten tuloksia voi etsiä RAKkaiden
sivuilta.
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Raati on saanut palautetta Töpsyn säilytyksestä JMT 5:ssa.
Tornivaara mainitsi, että kilta on saanut Heleniltä sähköauton noin 10 vuotta
sitten.
Martti ehdotti, että Töpsy siirretään RAJA vastaavien alle.

Raati on saanut palautteen, että olisi todella kiva saada nettisivuille jakoon
ansiomerkkipuheet. Olisi kiva että niistä jäisi muistomerkki.
Raati huomioi palautteen tulevaisuudessa.

Karvonen sanoi, että on tullut hyvää suullista palautetta killan
Instagram-sisällöstä.
Peltola vastaanotti palautteen.

Ylänne sai palautetta pikkujoulujen puurosta.

Raati kiittää palautteesta.

7. YLEISTÄ
7.1. Kuulumiskierros

Juvakka kertoi, että on hoppu ja pitäisi saada kaikki tehtävät tehtyä ja
lähdössä Rukalle. Eilen oli International sitsit ja paikalla oli joitain killan
fukseja. Paljon kaikkea ja pääsi viikonloppuna käymään Lappeenrannassa.
Pasanen kertoi, että oli viime viikkona kipeä. Nyt on parantunut ja tällä viikolla
kivoja juttuja, joten eiköhän tämä tästä.
Ylänne kertoi, että vähän strugglaa, mutta ihan kiva. Ensilumet ylihuomenna.
Osti myös uudet juoksukengät.
Peltola, fomo ensilumista. Kandi stressaa.
Karvonen kertoi, että hyvää kuuluu, kun on tervehtynyt.
Kontio, hyvää kuuluu. Oli isänpäivänä Porvoossa pyörähtämässä. Kun ei
katso kalenteria niin ei ressaa.
Koivisto kertoi, että kuuluu ihan hyvää. Tänään smökkipäivä ja -yö.
Koponen kertoi, että on yrittänyt tehdä kandia. Melkein valmista ja lähtee
Skotlantiin huomenna. Hommia on vielä.
Ahola kertoi, että huomenna Eevil Stöö eli
Veli Stöö
DJ Evil Stö
DJ Eevil Stöö
Stöö
Eevil (Mvda-Fvkin) Stö
OG-Äpärä
Tommi Merihaasta
Dead-O
dj Dead-O
Lehtiroke
Plankton
Smulen Guitar
Falafel Kungen
Kiltit Ihmiset
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Stöösni
Ööts Livee
Baari Stöö
Tooni
Iso vauva Jeesus
Röpi Marsipaani. Ei tiedä pitäisikö itkeä vai nauraa. Harjoitellut delegointia
alumnisitseillä. Menee huomenna töihin.
Luhtamäki, ei ihmeellistä. Tänään on juhlasitsit. Ressiä kouluhommien
kanssa.
Martti kertoi, että hyvää kuuluu. Koulujuttuja ei ole niin paljoa. Yritti anella
lisää palkkaa. Stressi on kolme.
Tornivaara kertoi, että viime viikko meni nopeasti. Hyvä fiilis, että vaalikokous
meni hyvin. Isänpäivälounas oli mukava kun molemmat isovanhemmat oli
paikalla. Nyt on kivoja juttuja loppuvuosi. Pääsi energy markets tentistä läpi.

7.2. Menneet tapahtumat
7.2.1. Ymppäpäivät

Koponen kertoi, että meiltä lähti hyvin vähän ihmisiä alle 10.
Karvonen mainitsi, että bussi oli ihan paska diili.
Koponen, rahoitus exculla ja säätiön tuella. Excursio ei kuitenkaan
järjestynyt ja säätiöltä ei ole vielä päätöstä.

7.2.2. Vaaliteemaiset kiltiskahvit
Martti kertoi, että oli mukava tapahtuma.
Tornivaara mainitsi, että tuo ihmismäärä voisi tulla, jo kiltailtaan.
Ahola mainitsi, että luulee eron kiltaillalla ja kiltiskahveilla on se että
kiltailta on illalla.
Kiltailtaan tulee ihmisiä ketkä aikovat hakea ja toiseen sellaisia myös
ketkä haluavat kysellä.
Tornivaara, ensimmäinen kerta kun järjestettiin ja tästä voidaan
jalostaa tapahtumaa.

7.2.3. 3+ sauna
Tornivaara mainitsi, että tapahtumaa käsiteltiin palautteen yhteydessä.
Martti kertoi, että tapahtuman järjestäminen oli onnistunut ja helppo.
Ahola mainitsi, että alittivat budjetin.

7.2.4. IK-MK sulkapalloturnaus
Juvakka kertoi, että oli jutellut Matin kanssa ja oli paljon osallistujia
sekä lisää olisi voinut vielä olla.
Martti mainitsi, että IKxMK skabailut ovat olleet hyviä tapahtumia.

7.2.5. Vaalikokous
Ahola kertoi, että glögiä oli vähän ja se pääsi loppumaan.
Karvonen kysyi, paljonko vaalikokouksessa oli osallistujia.
Peltola mainitsi, että noin 70 osallistujaa.
Martti mainitsi, että on kiva, että vaalikokouksessa on rento tunnelma.
Luhtamäki mainitsi, että oli hauskaa musiikkia ja siitä tuli positiivista
palautetta.
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Tornivaara keskusteli vaalikokouksessa kesken jääneiden asioiden
käsittelystä uuden puheenjohtajan kanssa ja ne siirretään
vuosikokoukseen.

7.2.6. pIKkujoulut
Ylänne kertoi, että oli kivaa. Tapahtuma oli mukava ja ihmiset
saunoivat.
Ahola kertoi, että terassi oli saanut positiivista palautetta.

7.3. Toimintakertomus 2023
Tornivaara kertoi, että driveen on tulossa toimintakertomus tiedosto.
Toimintakertomukseen kerrotaan mitä ollaan tehty kuluvana vuotena. Pitää
olla valmiina vuosikokoukseen mennessä.

7.4. Edellisessä kokouksessa avoimeksi jääneet asiat
Ei avoimeksi jääneitä asioita.

8. YHTEISET
8.1. Raadin 2024 koulutus

Tornivaara kävi kalenteria läpi. Ehdottaa 3.12., 4.12., 7.12. ja 9.12. päiviä
koulutusta varten Telegram-kyselyllä.

8.2. Toimarihaku
Tornivaara kertoi toimarihausta, joka tehdään yhteistyössä uuden raadin
kanssa. Lähetetään ensiksi uudelle raadille ja käydään läpi mitkä pestit
haetaan.
Luhtamäki mainitsi, että olisi kiinnostunut olemaan olla seuraava
ulkoexcuvastaava Pasasen kanssa. Tähän oltiin myöntyväisiä.
Päätös: Miika Luhtamäki on toinen ulkoexcuvastaava vuodelle 2024.
Martti kertoi, että ajatteli voisiko olla wappuwastaavia sekä
hyvinvointivastaavia.
Ahola mainitsi, että yhdenvertaisuussuunnitelmassa mainitaan, että vuosittain
kootaan yhdenvertaisuustoimikunta, jotka päivittävät
yhdenvertaisuussuunnitelmaa ja toimivat yhdenvertaisuustarkkailijoina.
Ahola mainitsi, että toimikunnan kokouksessa keskusteltiin tuleeko tämä
osaksi raadin johtosääntöä.
Tornivaara oli miettinyt että voisi hakea teekkarikokouksen edustajia.
KV-isovastaava pitää rekrytoida myös. KP-Kisällit voisi rekrytä samalla.
Peltola mainitsi, että sopii vain fukseille voisi poistaa toimarihaun
lomakkeesta. Tällöin tehtävät olisivat avoimempia kaikille.
Maininta poistettiin lomakkeesta.

8.3. Raadin vaihdon suunnittelu
Martti kertoi, että pitäisi päättää päivä milloin ryhdytään hommiin. Pitäisi
varmistaa, ketkä pääsevät osallistumaan.
Tornivaara kävi läpi päivämääriä.
Peltola mainitsi, että ei pääse osallistumaan 20.11.
Sovittiin kokouksen päivämääräksi 20.11.

8.4. Raadin testamentti
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Tornivaara kertoi, että tämä löytyy raadin drivestä. Viikon aikana voisi
kirjoittaa ranskalaisilla viivoilla mitä siellä voisi olla. Seuraavalla viikolla voisi
järjestää hieman loogisemmin.
Martti kertoi, että asialle voisi järjestää DL testamentille sekä
henkilökohtaiselle koulutukselle.
DL testamentti pitäisi olla valmiina sekä koulutus pidettynä 22.12.

8.5. Sähköposti
Tornivaara mainitsi sähköpostilistojen poistumisesta.
Peltola mainitsi, että voi selvittää asiaa joulukuussa, kun on saanut kandin
tehtyä.

8.6. Raadin Talvipäivä tarkennukset
Peltola esitteli hinnat reissusta, jotka muuttuivat alkuperäisistä suunnitelmista.

8.7. Vuosijuhlaedustukset
8.7.1. Armatuuri 50 2.3.2024

Päätetään osallistujat myöhemmin.

9. MAISTERITOIMIKUNTA
9.1. Ei esille tulleita asioita.

10. IE-Perhe
10.1. Ei esille tulleita asioita.

11. FUKSITOIMIKUNTA
11.1. Ei esille tulleita asioita.

12. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
12.1. Ei esille tulleita asioita.

13. VIESTINTÄTOIMIKUNTA
13.1. Viestintätoimikunta virkistys

Peltola kertoi, että on miettinyt virkistystä viestintätoimikunnalle. Kysyi voiko
tehdä yritysten kanssa yhteistyötä.
Raati oli myöntyväinen ehdotukseen.

14. OPINTOTOIMIKUNTA
14.1. Halloped-haku

Ahola kertoi, että halloped-haku on auennut. Kannustaa hakemaan
toimintaan, ja esitteli mitä tehtävässä tehdään.

15. RAHA-ASIAT
15.1. Laskut ja kulukorvaukset

Päätös: Hyväksytään liitteenä (Liite 2) olevat laskut ja kulukorvaukset.

16. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
16.1. Ei esille tulleita asioita.
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17. AYY
17.1. Ei esille tulleita asioita.

18. MAIK, AA-KERHOT JA RIL
18.1. Ei esille tulleita asioita.

19. M.E.T.A.
19.1. Tornivaara kertoi, että sunnuntaina 3.12. olisi rento pikkujouluhengailu hänen

luonaan koko raadin kanssa.

20. SEURAAVA KOKOUS
20.1. Seuraava kokous pidetään ensi viikolla vakiokokousaikaan tiistaina 21.11. klo

12.

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
21.1. Tornivaara päätti kokouksen ajassa 14:01.

VAKUUDEKSI

_______________________ _______________________

Aino Tornivaara Elias Peltola

puheenjohtaja sihteeri
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Laskut hyväksytty kokouksessa 14.11.2023

Tosite Kenelle Selite Summa (€)

AYY Tilavuokrat 250,00

Turun Tilausliikenne Tilausasjo: Ymppäpäivät 1060,00

Miika Luhtamäki Vujulahja: MAIK 10,00

Vilma Martti 3+ saunan tarjoilut 61,00

Katariina Kokkonen Noccoja kiltikselle 99,98

Katariina Kokkonen Noccoja kiltikselle 91,98

Joonatan Seppänen Vujuedustus: PT 47,50

Aino Juvakka Vujuedustus: AK 66,00

Aino Ylänne Km-korvaus: Raadin kesäpäivät 130,50

Tommi Karvonen Kiltaillan eväät + ENG-fest tarjoilut 96,08

Tommi Karvonen Vujuedustus: LVK + vujulahja: LVK 46,30

Lauri Anttila Ruutisten kokous 41,62

__________________________ _________________________

Aino Tornivaara Rasmus Kontio

IK:n puheenjohtaja IK:n rahastonhoitaja


